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PROTOKÓŁ Nr XXIV/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu 

odbytej w dniu 28 stycznia 2021 roku. 

 

 

           W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych oraz: 

Skarbnik MiG Chodecz – Monika Matuszewska 

a także sołtysi oraz pracownicy merytoryczni referatów Urzędu Miasta i Gminy Chodecz 

Proponowany  porządek  obrad 

 

1. Otwarcie. 

-     stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji, 

2. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Chodczu za 2020r. – Przewodniczący 

Komisji. 

       -    dyskusja, 

3. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Chodczu za 2020r. – Przewodniczący Rady; 

       -    dyskusja, 

4. Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym 

– Przewodniczący Komisji. 

       -  dyskusja, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                    

w Chodczu na rok 2021. 

       -   przedłożenie planu pracy przez Przewodniczącego Komisji, 

       -   dyskusja, 

       -   podjęcie uchwały  Nr  XXIV/174/21, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej                         

w  Chodczu na rok 2021. 

        -   przedłożenie planów pracy przez Przewodniczących Komisji, 

       -   dyskusja, 

       -   podjęcie uchwały  Nr  XXIV/175/21, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego.  

       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – Przewodniczący Rady Miejskiej, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIV/176/21, 

8.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2021. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – Skarbnik MiG Chodecz, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIV/177/21, 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie Miasta i Gminy Chodecz. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Łukaszewicz Daria, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIV/178/21, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych 

przejazdów w przewozie autobusami w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym 

przez Miasto i Gminę Chodecz oraz w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym 

transporcie. 

       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Łukaszewicz Daria, 

       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska, 

       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

       -     dyskusja, 

       -     podjęcie uchwały Nr  XXIV/179/21, 

11. Interpelacje i zapytania  radnych. 

12. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

13. Zakończenie  obrad  sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.11:00 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chodczu – Pani Anna Twardowska dokonała otwarcia obrad 

XXIV sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na sali.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 13 radnych na stan 

ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał. Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do następnego punktu 

porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad - wprowadziła dwa dodatkowe 

punkty oraz jeden odjęła. Poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty.  

         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska będzie 

obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad 

XXIII sesji został sporządzony, był wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał 

możliwość zapoznania się z protokołem w biurze rady. Protokół został poddany pod 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu Nr XXIII/20 głosowało 13 radnych, przeciwnych 0, 

wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został 

przyjęty 13 głosami za. 

 

 

Ad.2 Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Chodczu za 2020r. – 

Przewodniczący Komisji. 
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                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań z działalności za 2020r.               

1) Komisja Rewizyjna – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w roku 2020 odbywały się zgodnie z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr 

XVI/110/20 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 24 stycznia 2020r. 

W posiedzeniach uczestniczyli Przewodniczący Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza oraz 

pracownicy Urzędu i goście zaproszeni. Komisja Rewizyjna w roku 2020 odbyła 6 posiedzeń. 

Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających z funkcjonowania 

Burmistrza Chodcza,  Urzędu Miasta i Gminy oraz jednostek budżetowych. Komisja  

Rewizyjna Rady Miejskiej w Chodczu zrealizowała plan pracy przyjęty do działania w roku 

2020 w 100% . Z  odbytych  posiedzeń  Komisja sporządzała protokoły z wnioskami  oraz  

opiniami,  które przekazywała do realizacji Burmistrzowi Chodcza i Przewodniczącej Rady 

Miejskiej.  Komisja Rewizyjna wydała pozytywną opinię i wniosek w sprawie wykonania 

budżetu za rok 2019 oraz udzielenia Burmistrzowi Chodcza absolutorium z tego tytułu, a także 

pozytywna opinię z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 2020r. 

Analizowała zadłużenie gminy i prawidłowości spłaty zadłużenia oraz działalność Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej w Chodczu. Ponadto Komisja analizowała 

wydatkowanie środków finansowych w oświacie. W pracach Komisji Rewizyjnej aktywnie 

uczestniczyli wszyscy członkowie, a  frekwencja kształtowała się  na poziomie  98,00% 

za co radny Łuczak podziękował wszystkich członkom Komisji. 

 

2) Komisja Budżetu i Finansów – radny Grzegorz Makowiecki przedstawił, iż skład osobowy 

Komisji Budżetu i Finansów przedstawia się w następujący sposób: 

 

1. Makowiecki Grzegorz – Przewodniczący 

2. Michalak Beata – Z-ca Przewodniczącego 

3. Krupa Błażej – Członek 

4. Feliniak Wiesław – Członek 

5. Łuczak Tomasz – Członek 

6. Stempczyński Jerzy – Członek 

7. Pietrzak Wiesław – Członek 

  

      Posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w roku 2020 odbywały się zgodnie z przyjętym 

planem pracy, zatwierdzonym  uchwałą Nr XVI/111/20 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia             

24 stycznia 2020r. W posiedzeniach Komisji uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, 

Burmistrz Chodcza, Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz oraz pracownicy Urzędu, jednostek 

samorządowych, a także zaproszeni goście. Komisja Budżetu i Finansów w roku 2020 odbyła 

11 posiedzeń. Tematyka posiedzeń  wynikała z planu pracy oraz  funkcjonowania  Burmistrza 

Chodcza oraz Urzędu Miasta i Gminy Chodecz. Ponadto przedmiotem prac Komisji było: 

-  rozpatrzenie opinii Komisji dotyczących projektu budżetu Miasta i Gminy oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, analiza sprawozdania z realizacji budżetu Miasta i Gminy za rok 2020 

oraz  informacji z realizacji budżetu, analiza podziału środków budżetowych na inwestycje 

według budżetu na 2020r., analiza zaległości podatkowej oraz za odpady komunalne za 2019r., 

analiza inwestycji gminnych finansowanych ze środków z zewnątrz, analiza wykorzystania 

środków finansowych za 2019r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w 

Chodczu, zapoznanie z założeniami do projektu budżetu na rok 2021. Komisja współpracowała 

ze Skarbnikiem Miasta i Gminy oraz Burmistrzem Chodcza. Komisja  Budżetu i Finansów po 

każdym odbytym posiedzeniu sporządzała protokół w którym zamieszczała opinie oraz wnioski  

do realizacji przez  Burmistrza Chodcza, Urząd Miasta i Gminy Chodecz czy też  podległe 
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jednostki budżetowe. W pracach Komisji  Budżetu i Finansów aktywnie  uczestniczyli wszyscy 

członkowie a  frekwencja kształtowała się  na poziomie  98% za co Przewodniczący Komisji 

podziękował wszystkim członkom. Zaplanowane  posiedzenia Komisji zostały zrealizowane w 

100%. Członkowie Komisji Budżetu i Finansów uczestniczyli  także w wybranych 

posiedzeniach pozostałych Komisji  Rady Miejskiej w Chodczu. 

 

3) Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej – radny Feliniak Wiesław przedstawił, iż 

posiedzenia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej w roku 2020 odbywały się zgodnie               

z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XVI/111/20 Rady Miejskiej w  Chodczu 

z dnia 24 stycznia 2020r. W  posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, 

Burmistrz Chodcza oraz pracownicy Urzędu i goście  zaproszeni. Komisja  Rolna                                  

i Infrastruktury Technicznej w roku 2020 odbyła 11 posiedzeń. Tematyka posiedzeń wynikała 

z planu pracy oraz potrzeb wynikających z funkcjonowania  Burmistrza Chodcza,  Urzędu 

Miasta i Gminy. Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej zrealizowała wszystkie 

zaplanowane posiedzenia, z  odbytych  posiedzeń  sporządzała protokoły z wnioskami  oraz  

opiniami  które przekazywane były  do realizacji. W trakcie roku 2020 Komisja Rolna                                

i Infrastruktury Technicznej  przekazała następujące  opinie i wnioski do  realizacji: 

- pozytywna opinia w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 

gminnych, 

- rekomendacja na kandydata do uhonorowania odznaką „Zasłużony dla rolnictwa w 2020”, 

- pozytywna opinia dotycząca przystąpienia Gminy do przetargów na zakup nieruchomości po 

Zespole Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu, 

- pozytywna opinia w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Włocławskiego zadań 

z zakresu zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w 

sezonie zimowym 2020/2021.W pracach Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej aktywnie  

uczestniczyli wszyscy członkowie a  frekwencja kształtowała się  na poziomie  99,00% 

Członkowie Komisji uczestniczyli  także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji  

Rady Miejskiej w Chodczu. 

 

4) Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa przedstawiła, iż 

skład osobowy Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska przedstawia się  w następujący 

sposób: 

 

1. Kwiatkowska Ewa – Przewodniczący 

2. Kluzik Bohdan  – Za-ca Przewodniczącego  

3. Pietrzak Wiesław – Członek 

4. Adryjańczyk Anna – Członek 

5. Krupa Błażej – Członek  

6. Łuczak Roman - Członek 

7. Makowiecki Grzegorz – Członek  

 

            Posiedzenia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska w roku 2020 odbywały się 

zgodnie z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XVI/111/20 Rady Miejskiej            

w  Chodczu  z  dnia 24 stycznia 2020r.  

W  posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza oraz 

pracownicy Urzędu i goście  zaproszeni.  

Komisja  Obywatelska i Ochrony Środowiska w roku 2020 odbyła 9 posiedzeń. 

Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających z funkcjonowania  

Burmistrza Chodcza, Urzędu Miasta i Gminy i przedstawiała się jak niżej: 
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- analiza i opiniowanie materiałów na sesję 

- gospodarka mieszkaniowa, zasoby komunalne i socjalne, zasoby i ich stan  

- utrzymanie i stan placów zabaw 

- informacja o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2019 rok – 

funkcjonowanie ustawy 

- realizacja zadań z zakresu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Narkomanii oraz Przemocy w Rodzinie. 

- działania Gminy w zakresie promocji i turystyki 

- sprawy bieżące wynikające w ciągu roku. Terminy  posiedzeń  wyznaczane były przez  

przewodniczącego Komisji. W pracach Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska 

aktywnie  uczestniczyli wszyscy członkowie a  frekwencja kształtowała się  na poziomie  

98,00% Członkowie Komisji uczestniczyli  także w wybranych posiedzeniach pozostałych 

Komisji  Rady Miejskiej w Chodczu. 

 

5) Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Jerzy Stempczyński przedstawił, iż  

w skład Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu wchodzą następujący radni Rady Miejskiej 

w Chodczu : 

 

1. Stempczyński Jerzy – Przewodniczący 

2. Adryjańczyk Anna – Z-ca Przewodniczącego 

3. Kosmalski Robert – Członek 

4. Sikorski Adam – Członek 

5. Makowiecki Grzegorz – Członek 

6. Turbiak Monika – Członek 

7. Pietrzak Wiesław - Członek  

 

           Posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w roku 2020 odbywały się 

zgodnie z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XVI/111/20 Rady Miejskiej            

w Chodczu z dnia 24 stycznia 2020r. W posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady 

Miejskiej, Burmistrz Chodcza oraz pracownicy Urzędu i goście zaproszeni.  

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w roku 2020 odbyła 5 posiedzeń. 

Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających z funkcjonowania  

Burmistrza Chodcza,  Urzędu Miasta i Gminy i przedstawiała się w następujący sposób: 

-  spotkania z dyrekcją  Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu, dyrekcją 

Przedszkola Samorządowego i Żłobka w Chodczu, udział członków Komisji w uroczystościach 

organizowanych  w szkołach, patronat nad organizacją konkursów przedmiotowych 

organizowanych w Szkole Podstawowej  im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu, przegląd 

obiektów sportowych i rekreacyjnych Miasta i Gminy Chodecz, przegląd arkusza 

organizacyjnego Szkoły Podstawowej i Przedszkola Samorządowego w Chodczu na rok 

szkolny 2020/202, zapoznanie z informacja o największych osiągnięciach sportowych                            

i kulturalnych dzieci i młodzieży w 2020 roku, zapoznanie z projektem budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz na rok 2021 ze szczególnym zwróceniem uwagi na część dotyczącą przedmiotu 

działań Komisji (oświata, kultura, kultura fizyczna, sport). W trakcie roku 2020 Komisja 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu przekazała następujące  opinie i wnioski do  realizacji:                 

-  zamontować oświetlenie – punkty świetlne na boisku przy Szkole Podstawowej im. Tadeusza 

Kościuszki w Chodczu i na stadionie miejskim, co umożliwi korzystanie w okresie jesienno – 

zimowym z obiektów, pozytywna opinia nt. projektu arkusza organizacyjnego Przedszkola 

Samorządowego i Szkoły Podstawowej w Chodczu na 2020/2021r., regulamin dotyczący 

wynagradzania nauczycieli oraz Fundusz Zdrowotny wymagają wspólnej analizy i konsultacji 
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Komisji Rady Miejskiej w Chodczu, pozytywna opinia dotycząca przygotowania do nauczania 

zdalnego na terenie gminy Chodecz oraz wyposażenie przez Szkołę Podstawową im. Tadeusza 

Kościuszki w Chodczu w niezbędny sprzęt, podjęcie przez Dyrektora i nauczycieli działań 

zmierzających do podniesienia poziomu nauczania matematyki i języka angielskiego.                       

W pracach Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu aktywnie  uczestniczyli wszyscy 

członkowie, a frekwencja kształtowała się  na poziomie  98,00% Członkowie Komisji 

uczestniczyli także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji  Rady Miejskiej                          

w Chodczu. 

6) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przedstawił, iż posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2020 odbywały się zgodnie z przyjętym planem 

pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr XVI/111/20 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 24 stycznia 

2020r. W  posiedzeniach  uczestniczyli Przewodnicząca Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza 

oraz pracownicy Urzędu i goście zaproszeni. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2020 

odbyła 4 posiedzenia. Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających 

z funkcjonowania  Burmistrza Chodcza,  Urzędu Miasta i Gminy i przedstawiała się w 

następujący sposób: rozpatrzenie i wydanie opinii na temat skarg, wniosków i petycji, które 

zostały przekazane do Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, analiza i opiniowanie 

materiałów na sesję, sporządzenie planu pracy Komisji na rok 2020, sprawy bieżące wynikające 

w ciągu roku. W pracach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji aktywnie  uczestniczyli wszyscy 

członkowie a  frekwencja kształtowała się  na poziomie  98,00% Członkowie Komisji 

uczestniczyli  także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji  Rady Miejskiej                         

w Chodczu. 

 Na sali w tym momencie jest 12 radnych. 

Przewodnicząca podziękowała za przestawienie sprawozdań za 2020r. Dyskusji nie było.  

 

Ad.3 Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Chodczu za 2020r. – Przewodniczący 

Rady. 

        

             Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Chodczu za 2020r. przedstawiła 

Przewodnicząca Rady Twardowska Anna. Rada Miejska w Chodczu (kadencja VIII tj. lata 

2018-2023) wybrana została w wyborach samorządowych dnia 21 października 2018r.                         

w następującym składzie osobowym: 

1. Adryjańczyk Anna 

2. Feliniak Wiesław 

3. Kwiatkowska Ewa 

4. Krupa Błażej  

5. Kluzik Bohdan 

6. Kosmalski Robert 

7. Łuczak Tomasz 

8. Łuczak Roman 

9. Makowiecki Grzegorz 

10. Michalak Beata 

11. Pietrzak Wiesław  

12. Sikorski Adam 

13. Stempczyński Jerzy 

14. Turbiak Monika 

15. Twardowska Anna  
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                 Funkcję Przewodniczącego Rady pełni Pani Twardowska Anna, a funkcję 

wiceprzewodniczących Krupa Błażej oraz Pietrzak Wiesław. 

W roku 2020 odbyło się 8 sesji Rady Miejskiej, w tym 1 sesja nadzwyczajna w związku                          

z koniecznością podjęcia uchwał niecierpiących zwłoki. Podczas sesji podjęto 63 uchwały,              

a 8 dotyczyło budżetu Miasta i Gminy Chodecz oraz jego zmian w trakcie roku. 

Pozostałych 55 uchwał podjętych przez Radę Miejską w Chodczu dotyczyło spraw 

realizowanych przez Burmistrza Chodcza oraz Urząd Miasta i Gminy Chodecz  jak np.: 

- przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Chodczu, 

- ustanowienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na 2020r.,  

-  uchwalenie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w 2020r.,  

- niewyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego, 

- ustalenie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych, 

- powołanie Spółdzielni Socjalnej pod nazwą Westa 

- powołanie Spółdzielni Socjalnej pod nazwą Recykling, 

- określenie wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Chodecz oraz określenie sezonu 

kąpielowego w roku 2020, 

- wystąpienie z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o zmianę granic 

administracyjnych Miasta Chodecz, 

- przyjęcie Statutu Miasta i Gminy Chodecz, 

- ustalenie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

 - zapewnienia wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Miasta i Gminy Chodecz 

zaliczanych do sektora finansów publicznych, 

- powołanie Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Mieście i Gminie Chodecz, 

- wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chodczu, 

- zaliczenie dróg do kategorii dróg gminnych, 

- uchwalenie opłat i podatków lokalnych, 

- wyznaczenie obszaru i granic aglomeracji gminy Chodecz, 

-  ustanowienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, 

- przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 – 2023, 

- utworzenie linii autobusowych i wyrażenie zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

Miasta i Gminy Chodecz, 

- aktualizacja uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chodecz na lata 

2015 – 2022”. 

- odwołanie skarbnika Miasta i Gminy Chodecz, 

- powołanie skarbnika Miasta i Gminy Chodecz.   

oraz wiele innych które wynikają z corocznego ich podejmowania. 

 

                    

           Rada Miejska w Chodczu przyjęła Raport o Stanie Miasta i Gminy Chodecz za 2019r. 

oraz jednomyślnie udzieliła Burmistrzowi Chodcza wotum zaufania, przyjęła sprawozdanie                

z wykonania budżetu gminy za 2019r. oraz jednogłośnie udzieliła absolutorium Burmistrzowi 

Chodcza. Na każdym posiedzeniu sesji Rada Miejska zapoznawana była z informacjami                        

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Chodecz, sprawozdania z posiedzeń 
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międzysesyjnych składały także poszczególne stałe Komisje Rady Miejskiej w Chodczu. Na 

sesjach radni zgłaszali wnioski, na które udzielano odpowiedzi. Dotyczyły one w 

szczególności:  

 

- remontów i napraw dróg gminnych i powiatowych oraz poprawy bezpieczeństwa na 

ulicach, 

- oświaty, 

- czystości i porządku w gminie, 

- porządku publicznego, 

- funkcjonowania jednostek organizacyjnych gminy, 

- komunikacji i ochrony środowiska, 

- rozwoju gminy, 

  

                     Na początku każdego roku poszczególne komisje rady przyjmują plany działania. 

Z tym wiąże się  np. liczba posiedzeń komisji, która opiniuje merytorycznie poszczególne 

projekty uchwał, czy też wykonywanie przez Urząd Miasta i Gminy oraz Burmistrza   

poszczególnych zadań oraz  rozpatrywanie pism, wniosków które wpłynęły do Komisji od 

mieszkańców i osób spoza terenu. I tak w trakcie 2020 roku Komisja Budżetu i Finansów 

odbyła posiedzeń 11, Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej – 11, Komisja Obywatelska 

i Ochrony Środowiska – 9, Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – 5 posiedzeń oraz 

Komisja Rewizyjna – 6 posiedzeń, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 4 posiedzenia. Rada 

i jej komisje wypełniały swoje bieżące zadania ustawowe i statutowe związane z przyjętym 

planem pracy oraz wynikające z funkcji kontrolnej. 

Komisje odbywały również posiedzenia wyjazdowe (w terenie), przygotowanie terenów 

rekreacyjnych do sezonu turystycznego czy też sprawdzanie stanu dróg i realizacji 

poszczególnych inwestycji. Działania Rady Miejskiej w Chodczu i poszczególnych Komisji 

przyczyniły się w dużym stopniu do wykonania szeregu inwestycji związanych z poprawą 

codziennego funkcjonowania mieszkańców naszego miasta i gminy oraz poprawy warunków 

życia. Przewodnicząca podziękowała wszystkim radnym za współpracę, za wsparcie jej osoby, 

Pani Skarbnik, która w tej chwili już jest odwołana ale jak również nowej powołanej Pani 

Skarbnik, pracownikom Gminy, Pani Darii i sołtysom, którzy pilnie uczestniczyli w sesjach. 

Dziękuje za współpracę również Burmistrzowi Chodcza, za udział w posiedzeniach Komisji.  

 

Ad. 4 Sprawozdanie o odbytych posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji. 

 

                Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.               

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Łuczak Tomasz przedstawił, iż Komisja              

w okresie międzysesyjnym nie odbyła żadnego posiedzenia.  

2) Komisja Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż Komisja                          

w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Na tej Komisji omawiane były zmiany 

do budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021 oraz WPF Miasta i Gminy Chodecz.  

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Wiesław Feliniak  

przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenia. Głównym tematem 
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było przygotowanie planu pracy na 2021r. oraz zapoznanie z pismem dotyczącym podłączenia 

przyłącza wodociągowego do działek letniskowych w miejscowości Piotrowo obręb Nowiny              

i Lubieniec. Komisja wystosowała w tej sprawie wniosek do Burmistrza Chodcza.  

 

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska 

przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

5)  Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński przekazał, iż w ostatnim 

okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała.  

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż                

w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było. 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Chodczu na rok 2021. 

 

              Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska o przedłożenie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radny Łuczak Tomasz 

odczytał plan pracy Komisji na 2021r., który przedstawia się w następujący sposób: 

PLAN 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

 

 

Lp. Tematyka posiedzenia 

Komisji Rady 

Termin 

posiedzenia 

Odpowiedzialna osoba 

za  referowanie 

tematu 

z Urzędu bądź 

instytucji. 

2. 1. Analiza zgodności wydatków funduszy 

Sołeckich zgodnie z projektami.   

I kwartał 

2021r. 

 

4. 2. Terminowość zwrotu odsetek 

kapitałowych i dotacji za rok 2020.  

I kwartał 

2021r. 

 

5. 3. Analiza zadłużenia gminy i 

prawidłowości spłaty zadłużenia.  

I kwartał 

2021r. 

 

4. Analiza działalności  Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

II kwartał 

2021r. 

 

5. Opinia z wykonania budżetu Miasta i 

Gminy za 2020r.; wniosek o udzielenie 

lub nie absolutorium  

II kwartał 

2021r. 

 

6. Kluby sportowe, Stowarzyszenia - 

zasadność wydatkowania środków. 

II kwartał 

2021r. 

 

7. 

 

Opinia z wykonania budżetu Miasta i 

Gminy Chodecz za I półrocze 2021r. 

III kwartał 

2021r. 

 

8. Wydatkowanie środków finansowych w 

placówkach oświatowych / zatrudnienie.  

III kwartał 

2021r. 
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9. Poprawność realizacji terminowości 

umów na odbiór i wywóz nieczystości 

stałych i płynnych przez ZGK                 

Sp. z o.o. 

IV kwartał 

2021r. 

 

10. Sprawy zlecone przez Radę Miejską 

 

cały rok  

11. Sprawy bieżące 

 

cały rok  

 

 

 

Dyskusji nie było. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została 

poddana pod głosowanie. Na sali jest 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIV/174/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Chodczu na rok 2021. 

 

             Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych                         

o przedłożenie planów pracy na rok 2021. 

1) Komisja Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił następujący plan 

pracy na 2021r.   

PLAN 

pracy  Komisji Budżetu i Finansów 

na  2021 rok  

 

 
Lp.  Tematyka posiedzenia  

Komisji Rady 

Termin  

posiedzenia 

Odpowiedzialna osoba  za 

referowanie tematu  

z Urzędu bądź instytucji. 

1. Opracowanie planu  pracy Komisji na rok  2021. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

I kwartał 2021r.  

2. 

 

Analiza podziału środków  budżetowych na 

inwestycje według  budżetu na 2021r. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

I kwartał 2021r.  

3. 

 

Informacje na temat  zaległości podatkowej oraz   za  

odpady komunalne za 2020r. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

I kwartał 2021r.  

4. Informacja na temat inwestycji gminnych 

finansowanych ze środków z zewnątrz. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

II kwartał 2021r.  

5. Informacje na temat wykorzystania środków II kwartał 2021r.  
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 finansowych za 2020r. w Miejsko-Gminnym 

Ośrodku Pomocy Społecznej w Chodczu. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

6. Analiza i opinia w sprawie wykonania budżetu za I 

półrocze 2021r.  

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

III kwartał 2021r.  

7. 

 

 

Analiza  sytuacji ekonomiczno-finansowej w Gminie  

 Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

III kwartał 2021r.  

8. 

 

 

Stan realizacji inwestycji w Gminie Chodecz. 

Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

IV kwartał 2021r.  

9. Zapoznanie się z założeniami do projektu budżetu na  

rok 2022 oraz planem inwestycyjnym Gminy  w 

2022r.  Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 

Miejskiej. 

IV kwartał 2021r.  

10. Analiza i opiniowanie zmian do budżetu w trakcie 

roku . 

Terminy, tematyka mogą być zmienione w zależności 

od zaistniałych potrzeb. 

na bieżąco   

 

2) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa 

przedstawiła następujący plan pracy na 2021r. 

PLAN 

Pracy Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska 

na 2021 rok 

  

 

1) Analiza i opiniowanie materiałów  na sesje Rady – cały rok. 

2) Rozpatrywanie skarg i wniosków mieszkańców skierowanych do Komisji – cały rok. 

3)  Sprawy bieżące – cały rok. 

 

 I kwartał 

1. Sporządzenie sprawozdania za 2020 rok oraz opracowanie planu pracy Komisji na 2021 

rok. 

2. Spotkanie z liderami stowarzyszeń z terenu Gminy Chodecz. 

3. Gospodarka mieszkaniowa, zasoby komunalne i socjalne. Zasoby i ich stan. 

 

II kwartał 

1. Utrzymanie i stan placów zabaw. 

2. Informacja o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2020 rok - 

funkcjonowanie ustawy. 

3. Realizacja zadań z zakresu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Narkomanii oraz Przemocy w Rodzinie. 

4. Przygotowanie Gminy do sezonu letniego. 

 

III kwartał 

1. Analiza i ocena wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku. 

2. Funkcjonowanie gospodarki odpadami, stan wysypisk, zbiórka i magazynowanie. 
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3. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego. Współpraca ze 

schroniskiem dla zwierząt. 

4. Działania Gminy w zakresie promocji i turystyki. 

 

IV kwartał 

1. Ocena zjawisk negatywnie oddziałujących na środowisko. Emisja zanieczyszczeń. 

2. Współpraca z organizacjami i stowarzyszeniami. 

3. Realizacja programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz. 

4. Analiza projektu budżetu w zakresie zadań Komisji na rok 2022. 

 

3)  Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – radny Feliniak Wiesław 

przedstawił następujący plan pracy na 2021r. 

 
PLAN 

pracy Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej 

na 2021 rok  

 

 

Lp.  Tematyka posiedzenia  

Komisji Rady 

Termin  

posiedzenia 

Odpowiedzialna 

osoba  za 

referowanie tematu z 

Urzędu bądź 

instytucji. 

1. Opiniowanie projektów budowy i napraw 

bieżących dróg na terenie Gminy. 

I kwartał 2021r.  

2. 

 

Opiniowanie zadań inwestycyjnych 

realizowanych przez  samorząd  gminny. 

I kwartał 2021r.  

3. 

 

Planowanie  prac związanych z melioracją. II kwartał 2021r.  

4. Bieżące utrzymanie dróg związane z  

odkrzaczaniem  poboczy. 

III kwartał 2021r.  

5. Współpraca przy organizowaniu dożynek. III kwartał 2021r.  

6. 

 

Współpraca przy zagospodarowaniu terenów 

rekreacyjnych i jezior. 

II-III kwartał 

2021r. 

 

7. Przyjęcie planu przygotowanego przez  

Prezesa  ZGK  Spółka  z o.o. odnośnie 

przygotowania zakładu do zimowego 

utrzymania dróg. 

IV kwartał 2021r.  

8. 

 

Opinia dotycząca przejęcia przez samorząd 

zimowego utrzymania dróg powiatowych 

leżących na terenie gminy. 

IV kwartał 2021r.  

9. Opiniowanie podań o umorzenia i odroczenia IV kwartał 2021r.  
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podatku rolnego. 

10. 

 

Analiza i opiniowanie projektu budżetu na 

2022 rok. 

IV kwartał 2021r.  

11. 

 

 

Sprawy bieżące wynikające w ciągu roku. 

Terminy posiedzeń będą wyznaczane przez 

przewodniczącego Komisji 

I-IV kwartał 

2021r. 

 

 

4) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radny Stempczyński Jerzy 

przedstawił następujący plan pracy na 2021r. 

PLAN 

Pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 

na 2021 rok 

 

 

Lp. Tematyka posiedzenia 

Komisji Rady 

Termin 

posiedzenia 

Odpowiedz. 

osoba z 

Urzędu MiG 

1. Sprawy dotyczące promocji Gminy Chodecz. cały rok 

 

 

2.  Spotkanie okresowe z dyrekcją  Szkoły Podstawowej 

im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu. 

 

I i II półrocze 

2021r. 

 

3. Współudział Komisji w organizacji niektórych imprez 

masowych. 

 

cały rok  

4. Udział członków Komisji w uroczystościach 

organizowanych  w szkołach. 

 

cały rok   

5. Patronat nad organizacją konkursów przedmiotowych 

organizowanych w Szkole Podstawowej im. Tadeusza 

Kościuszki w Chodczu. 

cały rok  

 

 

6. Przegląd obiektów sportowych i rekreacyjnych                   

Miasta i Gminy Chodecz. 

 

II kwartał 2021  

7. Przegląd arkusza organizacyjnego Szkoły 

Podstawowej i Przedszkola Samorządowego                      

w Chodczu na rok szkolny 2021/2022. 

 

II  kwartał 2021  

8. Informacja o największych osiągnięciach sportowych 

i kulturalnych dzieci i młodzieży w 2021 roku. 

 

IV kwartał 2021  
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9. Spotkanie Komisji dotyczące  zaopiniowania projektu 

budżetu w tym z zakresu będącego  przedmiotem 

działania Komisji i jego podziału na dany rok 

budżetowy. 

IV  kwartał 2021  

10. Sprawozdanie – podsumowanie działalności Komisji   

za rok 2021. 

IV kwartał 2021  

 

5) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Łuczak Roman przedstawił 

następujący plan pracy na 2021r. 

PLAN  

Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

na 2021 rok 
 

I kwartał  

 

1. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane do Komisji przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

2. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2020r. 

3. Sprawy bieżące. 

 

II kwartał  

 

1. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane do Komisji przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

2. Sprawy bieżące. 

 

III kwartał  

 

1. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane do Komisji przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

2. Sprawy bieżące. 

 

IV kwartał  

 

1. Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2022; 

2. Rozpatrywanie i wydanie opinii nt. skarg wniosków i petycji, które zostały przekazane do 

Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Sprawy bieżące. 

Dyskusji nie było. W tej chwili na sali jest 12 radnych. Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 12 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIV/175/21 została podjęta i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego.  

 

                 Przewodnicząca przedłożyła informację dotyczącą podjęcia w/w uchwały 

poinformowała, iż zgodnie z art. 2 ust. 1 ustawy o funduszu sołeckim (Dz. U. z 2014 r., poz. 

301 ze zm.) rada gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki do dnia 31 marca roku poprzedzającego rok budżetowy, podejmując uchwałę, 

w której wyraża zgodę albo nie wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu. Zgodnie art. 2 ust. 

4 ustawy, uchwała o niewyrażeniu zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego ma 

zastosowanie wyłącznie do roku budżetowego następującego po roku, w którym została 

podjęta. Należy zauważyć, że niezbędne inwestycje wykonywane na poszczególnych 

sołectwach wymagające wykorzystania środków finansowych Gminy są realizowane przez 

samą Gminę, w ramach wykonywania przez nią zadań własnych. Jednocześnie uważa się za 

celowe wspieranie i upowszechnianie idei samorządowej, w szczególności umożliwienie 

działalności sołectw, tym samym mimo niewyrażania zgody na wyodrębnienie środków w 

ramach funduszu sołeckiego Gmina, w ramach wykonywania działań zadań własnych, będzie 

w dalszym ciągu realizować zgłaszane potrzeby sołectw. Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie 

uchwały jest zasadne. Na tym zakończono. Na sali jest 13 radnych. Następnie o opinię została 

poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Makowiecki Grzegorz przedstawił, iż opinia Komisji 

jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIV/176/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

  Ad. 8 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta              

i Gminy Chodecz na rok 2021. 

 

            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021 poprosiła Panią 

Skarbnik. Pani Monika udzieliła informacji, iż w uchwale budżetowej nr XXIII/161/20 Rady 

Miejskiej w Chodczu z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Chodecz wprowadza się następujące zmiany: punkt 1 zgodnie z umową zawartą pomiędzy 

Wojewodą Kujawsko-Pomorskim a Burmistrzem Chodcza, otrzymano dofinansowanie z 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, kwota 

dofinansowania z Funduszu wynosi 312.420,90 zł. Punkt 2 dofinansowanie do projektu pt. 

„Lepsze jutro – wsparcie usług opiekuńczych i usług wsparcia rodziny na terenie Miasta i 

Gminy Chodecz” w kwocie 449.246,25 zł. Projekt będzie realizowany przez MGOPS w 

Chodczu i skierowany jest na stworzenie i zapewnienie bieżącego funkcjonowania Klubu 

Seniora oraz na poprawę dostępu do usług wsparcia rodziny. Wprowadza się dwa nowe zadania 

inwestycyjne: zadanie pt. „ Remont świetlicy wiejskiej w Pyszkowie” w kwocie 73.000,00 zł. 

środki pochodzą ze zmniejszenia wydatków bieżących o kwotę oraz drugie zadanie pt. 

„Zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Mieście i Gminie Chodecz” w kwocie 25.000,00 

zł. środki też pochodzą ze zmniejszenia wydatków bieżących. W związku z tym ogółem 

wydatki i dochody budżetu wzrosły o kwotę 761.667,15 zł. tj. do kwoty 57.569.369,15 zł. to są 

dochody; i wydatki do 55.398.627,15 zł. Na tym zakończono. Następnie o opinię została 

poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Radny Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, 

iż opinia jest pozytywna. Pytań radni nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały 
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następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za uchwałą głosowało 12 radnych, przeciw 

0, wstrzymujących 1. Uchwała Nr XXIV/177/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o 

charakterze użyteczności publicznej na terenie Miasta i Gminy Chodecz. 

 

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały poprosiła Panią 

Łukaszewicz. Pani Daria poinformowała, iż podjęcie uchwały wynika ze wskazań i uwag 

Wydziału Kontroli i Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego do uchwały podjętej na poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej. Uwagi te i wprowadzone zmiany nie zmieniają treści uchwały ale żeby 

wszystko było w porządku musimy je wprowadzić dlatego zachodzi konieczność podjęcia tej 

uchwały. O opinię zostały poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska oraz 

Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej. Opinie były pozytywne. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod 

głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr 

XXIV/178/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do 

bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami w publicznym transporcie zbiorowym 

organizowanym przez Miasto i Gminę Chodecz oraz w sprawie ustalenia Regulaminu 

przewozów w tym transporcie. 

 

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały poprosiła Panią 

Łukaszewicz. Pani Daria poinformowała, iż tutaj sytuacja jest taka sama jak przy poprzedniej 

uchwale, konieczność ponownego podjęcia wynika ze wskazań i uwag Urzędu 

Wojewódzkiego. O opinię zostały poproszone Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska 

oraz Komisja Budżetu i Finansów. Opinie były pozytywne. Radni pytań nie mieli. 

Przewodnicząca o odczytanie projektu uchwały poprosiła Pana Błażeja Krupę następnie 

uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXIV/179/21 została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad.11 Interpelacje i zapytania  radnych. 

 

           Radni nie zgłaszali interpelacji. 

 

Ad. 12 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski. 

     

           Nikt z obecnych na sali nie zgłaszał żadnych spraw bieżących ani wniosków.  
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Ad. 13  Zakończenie  obrad  sesji. 

 

          Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XXIV sesji Rady 

Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja 

zakończyła się o godz. 12:08. Przewodnicząca dodała, że trwa licytacja prowadzona przez 

Bractwo Miłośników Chodcza na rzecz Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy i zachęca do 

wspierania. Rada Miejska w Chodczu również włącza się w tą akcję.  

 

                                                                                                      Przewodniczący  

                                                                                Rady Miejskiej 

 

                                                                                 Anna Twardowska 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Łukaszewicz Daria 

   


